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Besluitenlijst van de openbare vergadering van de raad van de gemeente Laarbeek, gehouden 

op donderdag 2 juni 2016 in het gemeentehuis aan de Koppelstraat te Beek en Donk. 

 

H.P.T.M. Willems , voorzitter 

F.M.J. Biemans , lid 

A.M. Brouwers  , lid 

J.J.M. Brouwers , lid 

W.G.M. van Dijk , lid 

A.A.H.G. de Groot , lid 

J.P.H. Gruijters , lid 

H.J.M. van Haperen , lid 

J.B.J.A.M. Hendriks , lid 

M.J.T. van der Heijden , lid 

V.T.J.A. van Schaijk , lid 

M.C. Slaets-Sonneveldt , lid 

B.M. Straatman , lid 

J.H. Strijbosch , lid 

B.H.M. Swinkels , lid 

P.A.J.R. Verschuuren , lid 

J.C.M. Verschuren , lid 

A.G. M. van de Wijdeven , lid 

M.A.H. v.d. Zanden-Swinkels , lid 

M.L.M van Heijnsbergen , griffier  

 

J.H.C.M. Briels , wethouder 

G.T. Buter , wethouder 

A.J.L. Meulensteen , wethouder 

F.P.A.C. van Zeeland , wethouder 

P. Schouw                            , plv. secretaris 

 

Afwezig: 

H.M.M. van Bree , lid 

M.J.M. Meertens , secretaris 

 

1. Opening en mededelingen en aanwijzing stemmingsvolgorde 

De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. Hij meldt de afwezigheid 

van de heer Van Bree. De heer De Groot wordt aangewezen om in voorkomende gevallen als 

eerste zijn stem uit te brengen. 

De voorzitter staat vervolgens even stil bij het overlijden van de heer mr. J.J. de Leeuw, oud-

burgemeester van Beek en Donk, die op 8 mei 2016 op 96 jarige leeftijd is overleden. 

De heer De Leeuw was burgemeester van Beek en Donk in de periode van 1958 tot 1968. 

 

2. Vaststelling agenda. 

De rondvraag onder agendapunt 16 wordt van de agenda geschrapt.  
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Mevrouw Van der Zanden maakt kenbaar dat haar fractie van de gelegenheid gebruik wil maken 

om aanvullende vragen te stellen naar aanleiding van de antwoorden van het college op een 

aantal schriftelijk vragen.  

De voorzitter geeft aan dat hiervoor de gelegenheid wordt geboden aan het eind van de 

vergadering.  

De agenda wordt vervolgens vastgesteld.  

 

3. Beëdiging leden van de rekenkamercommissie.  

De drie leden van de rekenkamercommissie worden door de voorzitter beëdigd. Het betreft: 

Mevrouw Annegien Wijnands, voorzitter benoemd voor een periode van 5 jaar; 

De heer Jeroen Sanders, lid benoemd voor een periode van 4 jaar; 

De heer Cees Lommers, lid benoemd voor een periode van 3 jaar. 

Mevrouw Wijnands gaat even kort in de rol van de rekenkamercommissie en de wijze waarop de 

leden van de commissie hieraan invulling willen geven. 

 

4. Vragenhalfuurtje. 

De fractie PNL heeft aangegeven gebruik te willen maken van het vragenhalfuurtje. De vragen 

hebben betrekking op het besluit van het college om met een andere huisbankier te gaan 

werken. 

Mevrouw Van der Zanden leest de vragen voor.  

Wethouder Meulensteen geeft in zijn beantwoording aan dat het aanbestedingsbeleid niet is 

gevolgd omdat dit niet nodig is. De keuze voor BNG heeft volgens hem geen gevolgen voor de 

maatschappelijke betrokkenheid van de Rabobank bij de lokale gemeenschap. De 

maatschappelijke betrokkenheid van BNG heeft geen rol gespeeld omdat BNG niet subsidieert. 

Wel toont BNG maatschappelijke betrokkenheid ten aanzien van het onderwerp duurzaamheid. 

Naast het financiële voordeel vloeien er ook andere voordelen uit de keuze voor BNG.  

 

5. Vaststelling van de besluitenlijst van de openbare vergadering van 21 april 2016. 

De besluitenlijst en toezeggingenlijst worden conform het concept vastgesteld.  

 

6. Ingekomen stukken. 

De voorzitter wijst op de ingekomen begroting 2017 van Peel 6.1 op 12 mei 2016. De raad krijgt 

de gelegenheid om voor juli 2016 hierover een zienswijze in te dienen. Omdat de Kadernota al 

aangaf dat de begroting 2017 geen financiële inhoud zal hebben in afwachting van de 

ontwikkelingen rondom Peel 6.1, betreft het hier een lege begroting.  

Om praktische redenen wordt voorgesteld om de begroting voor kennisgeving aan te nemen en 

geen zienswijze in te dienen. 

De raad besluit zonder hoofdelijke stemming conform het voorstel van burgemeester en 

wethouders. 

 

7. Vestigen “alleenrecht” schoonmaak van de gemeentelijke gebouwen. 

De raad besluit zonder hoofdelijke stemming conform het voorstel van burgemeester en 

wethouders. 

 



 3/5 

8. Voorstel tot wijzigen van de Komgrens Lieshout. 

De raad besluit zonder hoofdelijke stemming conform het voorstel van burgemeester en 

wethouders. 

 

9. Kadernota en zienswijze ontwerpbegroting VRBZO 2017. 

De raad besluit zonder hoofdelijke stemming conform het voorstel van burgemeester en 

wethouders. 

 

10. Zienswijze op begrotingswijziging 2016 en conceptprogrammabegroting 2017 

GGD. 

De raad besluit zonder hoofdelijke stemming conform het voorstel van burgemeester en 

wethouders. 

 

11. Voorstel in te stemmen met de Kadernota 2017 en de jaarstukken 2015 Peel 6.1. 

De raad besluit zonder hoofdelijke stemming conform het voorstel van burgemeester en 

wethouders. 

 

12. Concept Kadernota en Ondernemingsplan 2017-2018 werkbedrijf Atlant De Peel. 

De raad besluit zonder hoofdelijke stemming conform het voorstel van burgemeester en 

wethouders. 

 

13. Voorstel tot ontslag en benoeming van een lid van de commissie Sociaal Domein. 

De raad besluit bij acclamatie dat aan de heer Spoorendonk eervol ontslag wordt verleend en 

dat de heer Van Osch wordt benoemd tot lid van de commissie Sociaal Domein. 

 

14. Jaarrekening 2015 en Begroting 2016 en meerjarenraming Gemeenschappelijke 

Regeling Blink. 

Naar aanleiding van gestelde vragen bij de behandeling in de commissie is een aanvullende 

memo aan de raad verzonden met nadere informatie over de begroting van Blink. 

Mevrouw Van der Zanden is van mening dat er sprake is van een scheve verhouding tussen de 

vermindering van werkzaamheden en de daling van de kosten. Ook dient de managementfee ter 

discussie gesteld te worden. Zij vraagt of de nieuwe gemeenschappelijke regeling aan de raad 

wordt voorgelegd.  

Wethouder Van Zeeland merkt op dat de aangepaste gemeenschappelijke regeling nog niet zo 

lang geleden al aan de raad is voorgelegd. Er wordt wel een nieuw ondernemingsplan opgesteld 

waarbij de managementfee en de bonus-malus systematiek ter discussie zullen worden gesteld. 

Voordat het Algemeen Bestuur van Blink dit nieuw ondernemingsplan vaststelt zal hij dat in de 

commissie bespreken.  

 

De raad besluit vervolgens zonder hoofdelijke stemming conform het voorstel van burgemeester 

en wethouders. 

 

15. Zienswijze concept begroting 2017 MRE. 

De tekst van de zienswijze is naar aanleiding van de behandeling in de commissie aangescherpt. 
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De fractie PNL heeft een amendement ingediend om de tekst op een onderdeel nog verder aan 

te scherpen. 

De heer Straatman geeft aan dat zijn partij het eens is met de strekking zienswijze. Omdat men 

echter al overtuigd is van de meerwaarde van Brainport wil zijn partij de zienswijze op dit punt 

amenderen. Het amendement luidt als volgt. 

Raadsvergadering d.d. 2 juni 2016 

Agendapuntnr.: 15 

Onderwerp: Begroting MRE 2017 en meerjarenplan Brainport Development 2017-2020. 

De raad van de gemeente Laarbeek in vergadering bijeen d.d. 2 juni 2016 

Gelezen hebbende de ‘Concept zienswijze begroting MRE 2017 en meerjarenplan Brainport 

Development 2017-2020’, 

Overwegende: 

- Dat de raad het eens is met de strekking van de zienswijze dat de meerwaarde van het  

landelijk gebied nadrukkelijker aan de orde mag worden gesteld in de strategie van Brainport 

Development; 

- Dat de raad al overtuigd is van de meerwaarde van Brainport voor het landelijke gebied. 

Stelt voor de volgende zin in de conceptzienswijze; 

“Voordat wij definitief besluiten over de verhoging van de Brainportbijdrage willen wij overtuigd 

worden van de meerwaarde van Brainport in relatie tot de landelijke gebieden.” 

te vervangen door; 

“Voordat wij definitief besluiten over de verhoging van de Brainportbijdrage willen wij de 

meerwaarde van Brainport voor de landelijke gebieden nadrukkelijker terugzien in de strategie 

van Brainport Development.”  

Fractie PNL 

Mevrouw Slaets vraagt of hier sprake is van een aanscherping. 

De heer Swinkels stelt dat de aanscherping op dit punt als is verwerkt in de concept-zienswijze. 

Hij ziet in het amendement geen verschil met de aangepaste tekst.  

De heer Strijbosch is evenmin overtuigd van de toegevoegde waarde van het amendement.  

Mevrouw Slaets schaart zich achter de zienswijze zoals die door het college wordt voorgesteld.  

De heer Straatman is van mening dat de gewenste aanscherping met het amendement iets 

beter wordt verwoord. 

De voorzitter brengt het amendement vervolgens in stemming. De fractie PNL stemt voor het 

amendement. De overige fracties stemmen tegen. De voorzitter constateert dat het 

amendement met 8 stemmen voor en 10 stemmen tegen is verworpen.  

 

De raad besluit vervolgens zonder hoofdelijke stemming conform het voorstel van burgemeester 

en wethouders. 

 

15a. Aanvullende vragen PNL naar aanleiding van het antwoord op de gestelde vragen 

ex artikel 37 reglement van orde over het vormgevingsobject in de bergingsvijver van 

de Beekse Akkers. 

De heer T. Brouwers schetst kort de feiten. Hij stelt dat de kaders voor de financiering van het 

vormgevingsobject niet zijn nageleefd. Het project is één geheel en bestaat niet uit twee 

elementen. Er wordt een extra krediet uitgetrokken voor de realisatie van het 
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vormgevingsobject waar geen raadsbesluit aan ten grondslag ligt. Hij vraagt of dit een 

éénmalige afwijking van de regels betreft.  

Wethouder Briels is blij met de steun voor de plaatsing van het kunstwerk. De raad mag er 

vanuit gaan dat het hier inderdaad om een éénmalige afwijking gaat. 

 

15b. Aanvullende vragen PNL naar aanleiding van het antwoord op de gestelde vragen 

ex artikel 37 reglement van orde over de Woonvisie en de prestatieafspraken met 

Wocom.  

Mevrouw Van der Zanden stelt dat het aanvullende antwoord van het college bij haar veel 

vragen oproept. Zij vraagt waarom de wethouder de procedure van de Woningwet niet volgt. 

Voorts vraagt zij waarom bestaande afspraken met Wocom niet zijn nagekomen en er nu een 

inhaalslag gaande is. 

Wethouder Van Zeeland betreurt de miscommunicatie. In de raamovereenkomst is afgesproken 

dat bestaande afspraken ook gelden voor 2016. In de loop van 2016 wordt in overleg met de 

bewonersraad en met Wocom gewerkt aan een nieuwe woonvisie. In dat kader zal Wocom voor  

1 juli aanstaande een bod doen over 2017 die zullen leiden tot nieuwe prestatieafspraken. Een 

en ander in overeenstemming met de Woningwet. 

 

Wethouder Meulensteen biedt namens het college de kadernota 2017 en de jaarrekening 2015 

aan aan de heer Biemans, waarnemend voorzitter van de gemeenteraad.  

In een korte toelichting merkt hij op dat de jaarrekening een positief resultaat laat zien van 1,5 

miljoen euro. De rechtmatigheidstoets van de accountant is nog ontvangen maar volgt zodra 

deze binnen is.  

 

De voorzitter merkt tot slot op dat dit naar alle waarschijnlijkheid de laatste vergadering is die 

hij voorzit. Hij dankt de raad voor de prettige samenwerking en wenst de raad veel succes met 

de nieuwe voorzitter.   

 

16. Sluiting. 

De voorzitter beëindigt de vergadering met het sluitingswoord. 

 

Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van 7 juli 2016. 

 

De raad van de gemeente Laarbeek, 

 

de griffier, de voorzitter, 

 

 

 

 

 

 

M.L.M. van Heijnsbergen H.P.T.M. Willems 

 


